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Web lionessofjudah.substack.com zveřejnil následující článek přímo s žádostí o repost.
Velice ráda vyhovím, protože to snad konečně probudí všechny ty stále ještě spící. Je totiž
skutečně ten nejvyšší čas, a ten jak jste si jistě také všimli letí závratnou rychlostí směrem
ke lobálnímu ani ne už fašismu, jako přímo nacismu. Probuďte se, brzy bude pozdě

Repostujte prosím VŠUDE!

Bylo to vyvoláno tímto krásným odhalením nekalého jednání vlády Spojeného království.
Repostujte to prosím VŠUDE.
Děkuji,
Mike

Co skrývá vláda Spojeného království?
Žádosti o svobodu informací odhalily, že Spojené království zadržuje
informace, které by podle jeho vlastních slov pravděpodobně „poškodily
vztahy mezi Spojeným královstvím a ostatními členskými státy WHO“.

Vážení vy všichni, kdo se dnes nervózně rozhlížíte okolo a ptáte se sami sebe „Co se to sakra děje?“

Doufám jen, že to nebude působit příliš kontroverzně. Je to ale jistě děsivé, nicméně stále věřím, že
stojíme na té správné straně této katastrofy a pokud si dostatek z nás uvědomí, co se tady, a to navíc
úplně všude v demokratickém světě, dnes děje, tak můžeme celou tu situaci ještě odvrátit. Opravdu
ale nemáme již mnoho času. Věřím, že je pravděpodobné, že se věci během nadcházející zimy
nenávratně změní. Proto tato naléhavá a neobvyklá žádost.

Všechno, co se již stalo a stále děje, se stává mnohem jednodušším a dává to smysl,, pouze když se
přinutíte myslet i na nemožné.

Pokud, byť by třeba pouze experimentálně, přijmete pohled na dění okolo nás, že NAŠE VLÁDA
AKTIVNĚ PRACUJE NA TOM, ABY NÁS POŠKODILA, ABY DEMONTOVALA CELOU NAŠI MODERNÍ
SPOLEČNOST A ZOOTROČILA VŠECHNY LIDI V DIGITÁLNĚ ŘÍZENÉM TOTALITÁRNÍM SVĚTĚ,
tak vše z toho sedí. Nic z toho není nadbytečné.

I když je vaše okamžitá reakce, že je to přece absurdní, zkuste to přesto prosím, třeba jen na jeden
jediný den.

Dále vás žádám, abyste přijali experimentální postoj TAKÉ K TOMU, že veškerá média jsou ovládaná
pouze šesti globálními korporacemi, které jsou všechny spojeny s jedinou globální
organizací, o které jste jistě již všichni slyšelii,a všechna vám neúnavně lžou a činí tak již po více
než 2,5 roku. Totéž platí pro internet, celý také ovládaný menším počtem globálních korporací, které
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jsou ale také všechny spojeny se stejnou globální organizací.

Protože jsem si jistý tím, že je to pravda. Jsem si tím jistý, protože to všechno začalo vědeckým
podvodem souvisejícím s virem, umocněným neúnavnou mediální kampaní strachu a zavedenými
opatřeními, o nichž se přitom ví, že jsou naprosto zbytečná, která jen zničila naši ekonomiku a zcela
rozbila občanskou společnost. A pak byla většina lidí donucena přijmout zbytečné, nepotřebné,
neúčinné a záměrně nebezpečné injekce. Je zřejmé, že jde o odporný zločin. Nikdy se ještě nic
podobného nestalo.

Působil jsem 41 let v biologických vědách a to od mého vyškolení až po kariéru úspěšného
výkonného ředitele v oblasti biotechnologií a byl jsem vedoucím celosvětového výzkumu a
viceprezidentem rsekce espiračních onemocnění společnosti Pfizer (v letech 1995–2011).

Nemám absolutně žádnou motivaci cokoliv z toho tvrdit, kdybych si tím nebyl zcela jistý.

Jsem si tím jistý. To vše se totiž odehrálo přímo „na mém kapitánském můstku“, v mé oblasti
odborných znalostí.

Prosím, zvažte, co jsem nyní řekl.

“Dal jsem již přes 70 rozhovorů, všechny byly zcenzurované. Byl jsem hnusně pomlouvaný. Je to ale
vše jen propaganda. Naznačuje vám, čeho všeho jsou ještě schopni.

Zde je to, co bývalý člen představenstva společnosti Pfizer napsal o mých úspěších:

Přeměna Pfizer Discards na Novartis Gold: Příběh Ziarca

Zním jako šílenec?

Mnozí lidé se ptají, proč vlastně lidé v minulosti nevzdorovali svým tyranům. Částečně je to
strachem. Ale je to víc než jen tím. Je to tak, že normální lidé, jako jste vy a já, si prostě nedokážou
představit, že někdo může být až tak zlý. Věříme stále ještě v lidskost. A také bychom v ní i nadále
měli věřit. Většina lidí je skutečně dobrá. Málokdo je skutečně až tak děsivě zlý. Ale někteří lidé ano.
Je to právě naše neschopnost uvěřit, že se to skutečně děje, co opravdu zastavilo lidi, aby jim
odporovali, když odporovat měli, když důkazy byly neotřesitelné, ale ještě se jen všechny nedostaly
až k jejich dveřím, k jejich vlastní rodině.

Jdou si pro vás i pro vaše děti. Děje se to stále znovu. Objevuje se již také dostatek důkazů o jejich
dlouhodobém plánování . Je mi to moc líto.

Nyní je to pouze na vás. Opravdu nevím, co jiného bych mol udělat.

S pozdravem a upřímným poděkováním,
Dr. Michael Yeadon
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